
 

Aan het college van B&W van Almelo 

Via e-mail: bestuurssecretariaat@almelo.nl 

 

Almelo, 29 juli 2020 

 

Betreft: vragen aan het College van B&W over de ontwikkeling van het Indiëterrein en afspraken met 

Ter Steege. 

 

Geacht college, 

De PVV fractie heeft de volgende vragen over de ontwikkeling van het Indiëterrein en de afspraken 

met ontwikkelaar Ter Steege. 

1. Wat zijn precies de kaders waaraan de ontwikkeling van het Indiëterrein moet voldoen? 

2. Is er in de ogen van het college sprake van een monopoliepositie voor ontwikkelaar Ter 

Steege? 

3. Welke afspraken zijn precies gemaakt met ontwikkelaar Ter Steege? Bent u bereid 

afschriften van alle schriftelijke afspraken, toezeggingen en contracten naar de Raad te 

sturen? Graag ontvangen wij die als bijlagen bij de beantwoording van deze vragen. 

4. Bent u het met de bewoners en de PVV eens dat niemand behoefte heeft aan nep groen 

maar dat er écht groen in de wijk nodig is? 

5. Hoe veel parkeerplaatsen zijn voor de bewoners en bezoekers van de wijk aangelegd en hoe 

veel zouden dat moeten zijn volgens de standaard modellen? 

6. Bent u het met de PVV eens dat een monopoliepositie voor aannemers bij stedelijke 

ontwikkelingen ongewenst is? Zo niet, waarom niet? 

7. Bent u bereid de regie op de ontwikkeling van de wijk terug te pakken? Zo niet, bent u dan 

op zijn minst bereid er op toe te zien dat aan de wensen van bewoners en ondernemers 

tegemoet wordt gekomen? 

De PVV fractie ziet uw antwoorden met belangstelling tegemoet. 

Met vriendelijke groet, 

Sebastiaan Stöteler 

PVV Almelo 
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